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Beste mensen,

Hierbij mijn mening m.b.t. tot voorstel quarantaineplicht voor reiziger en dus reisbeperkingen.

Hoe zien wij dit m.b.t. de grensgebieden Nederland en België waarin dagelijks mensen noodzakelijk 
reizen i.v.m. b.v. school, werk, familie, partners, etc. 
Ik woon in Eindhoven en mijn partner in België, Lanaken en we zijn ieder weekend in onze eigen 
bubbel bij elkaar. De ene keer naar België en omgekeerd. Wij Latten dus al 16 jaar en reizen ieder 
weekend op en neer.

Wordt nu mij de vrijheid van reizen ontnomen van waarnaar ik naar toe wil....?! en dan bedoel ik 
naar mijn Belgische wederhelft? Dit gedoe met de Belgische en Nederlandse overheidsregeltjes die 
niet op elkaar afgestemd zijn heeft al een jaar stress opgeleverd of we elkaar nu wel of niet kunnen 
of mogen zien in het weekend!

Waar is de afstemming met België over dit voorstel? 
Ik heb nu een Belgische verklaring van Eer die ik bij me heb en ik kan tonen en aantonen dat ik al
meer dan 16 jaar een relatie heb. Ook dit is weer een regeltje maar dan vanuit de Belgische overheid. 
Verder leven wij al als pater en non m.b.t. deze Corona ........en zijn we zeer secuur in de omgang met 
andere mensen in deze tijd. Sterker nog mijn partner heeft reeds corona(griepverschijnselen) gehad 
en is gelukkig weer goed genezen.
 
Wie gaat dat allemaal controleren aan de grens? Praktijk zal willekeur zijn en dat is absoluut 
onrechtvaardig. Dat men de ene Reiziger gaat aanhouden en zo nodig beboeten terwijl de andere 
Reiziger gewoon kan doorrijden. Ja want dat zal de praktijk zijn. 
Of gaan we de grenzen dichtgooien en 100% controleren zoals België vorig jaar ook al heeft gedaan!!

Dat was erg fijn omdat ik dus in mijn geval mijn partner voor weken…..maanden niet heb kunnen 
zien! Stel je dat nu eens echt voor op dit moment als je je eigen vrouw niet kan zien door al die 
beperkingen.
 
Echt de overheid is volledig de weg kwijt als ik dit zo allemaal heb meegemaakt het afgelopen jaar.
Moet ik nu elke keer een Negatief-test doen als ik vrijdag naar België ga en zondag weer terug naar 
Eindhoven? Dit geldt dan ook dus voor mijn partner in België. En tien dagen in quarantaine? 
En dan mijn partner weer voor weken niet kunnen zien?
Hoe zien we dat praktisch gezien allemaal?

Ik krijg en heb het idee dat er weer een plannetje wordt gemaakt waarover wederom niet goed zal 
nagedacht zijn wat de gevolgen allemaal kunnen zijn.

Neem gewoon de regel van België over die Essentiële reizen met bepaalde voorwaarden toelaat, 
waaronder dus ook het toelaten van de partners. 
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En wat te denken van de kinderen en ouders die vice versa naar school gaan elke dag vijf dagen in de 
week, maand in en maand uit?

Afgelopen December heb ik mij noodzakelijkerwijs moeten testen in een commerciële teststraat 
(want die van de ggd en andere waren dicht)  á raison van € 120,- zonder dat ook iemand bij de van 
België en Nederland grens daar heeft gecontroleerd! 
Wie gaat dat allemaal betalen al die zogenaamde negatief-testen? 
En wat te denken van de tijd die dat allemaal kost om je te laten testen en een paar dagen te 
wachten op de uitslag?

Zorg nu als overheid dat iedereen gevaccineerd wordt als een speer zodat op die manier de vrijheid 
geregeld wordt en niet meer een voorstelregeltje waarmee weer teintallen of honderden 
ambtenaren weer hun tijd verdoen.

Mijn punt is denk ik wel duidelijk, door al die algemene voorstelregels worden weer onschuldige 
Belgische en Nederlandse burgers(Duitsland natuurlijk ook) voor het blok gezet door iedereen te 
beperken in zijn vrijheid en weer te worden opgezadeld met vage niet te controleren voorstel regels 
welke heel veel stress opleveren en welke totaal niet eerlijk zijn.

Alles slaat compleet te ver de andere kant door met deze hele Corona griep! 
Ja want we kunnen daar inmiddels over meepraten door ervaringen in vriendenkringen e.d. 
Moeten wij nu worden geconfronteerd met de tientallen jaren van bezuinigingen in de zorg 
waardoor tekorten qua IC bedden zijn ontstaan? En wat te denken over Duitsland? Die hebben we 
niet gehoord met te kort aan ziekenhuisbedden en ziekenhuis personeel. 
Nee eerder konden ze Corona patiënten van Nederland en België erbij opnemen!

En ik zeg serieus dat het zeer treurig is voor de mensen die door Corona hun geliefden hebben 
verloren! 
Maar zet nu eens de werkelijke cijfers van de corona doden af tegen ons 17 miljoen inwoners? Waar 
praten we dan over…………..? 0,1%.............?

Enfin ik hoop dat veel mensen, parlementariërs, en wie dan ook nog meer, daadwerkelijk het 
bovenstaande goed lezen en op zich inlaten werken en hun algemene boeren verstand laten 
prevaleren en tegen elke vorm van dit voorstel “Quarantaineplicht reizigers” stemmen!

Gegroet,
HvdH


